
Rada Miejska w Serocku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 5/2023 

5 Posiedzenie w dniu 25 kwietnia 2023  

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:36 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Teresa Krzyczkowska 

2. Gabriela Książyk 

3. Sławomir Osiwała 

4. Aneta Rogucka 

5. Wiesław Winnicki 

6. Krzysztof Zakolski 

Dodatkowo w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

2. Adam Krzemiński – Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego Obrony Cywilnej 

i Bezpieczeństwa  

3. Mirosław Smutkiewicz – Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Serocku  

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała otworzył posiedzenie Komisji, powitał 

wszystkich zebranych oraz stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 6 członków co stanowi 

kworum przy którym Komisja może podejmować prawomocne decyzje. Do porządku obrad 

nie zgłoszono uwag.  

 

2. Przygotowanie gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych do realizacji zajęć - 

planowane zaangażowanie środków finansowych przeznaczonych na zakup usług w celu 

realizacji zadań w zakresie kultury fizycznej i sportu. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił informacje dotyczące przygotowań  

gminnych do obiektów sportowo- rekreacyjnych do realizacji zajęć. W niedzielę 

otworzyliśmy Wojciechowe świętowanie na sportowo, czyli odbyły się biegi Wojciechowe. 

Tak jak Przewodniczący wspomniał w temacie o przygotowaniach obiektów sportowo – 

rekreacyjnych, już się zaczęły. Tak naprawdę trwają one cały czas, oczywiście w okresie 

zimowym skłaniamy się do usuwania bieżących usterek dotyczących między innymi 

oświetlenia jak i odśnieżania w tych miejscach, w których jest to potrzebne. Natomiast tak jak 

słusznie zauważyliśmy te obiekty zaczynają żyć tym życiem naszej lokalnej społeczności, na 

pewno więcej niż w okresie zimowym. U nas na terenie naszej gminy zarządzaniem tej 

infrastruktury rekreacyjno- sportowej zajmują się dwie jednostki. Pierwszą jest Gminny 



Zakład Gospodarki Komunalnej na czele Dyrektora Mirosława Smutkiewicza, a drugą spółka 

Serockiej Inwestycji Samorządowej, której jestem prezesem i która również ma w 

zarządzaniu obiekty rekreacyjno- sportowe. Spółka na dzień dzisiejszy zarządza wszystkimi 

boiskami w gminie. Boiskami trawiastymi jak i tymi ze sztuczną nawierzchnią. Placem zabaw 

przy boisku w Woli Kiełpińskiej, Serocku, Nowej Wsi, Gąsiorowie i Wierzbicy. Spółka 

zarządza również plażą miejską, utrzymaniem całego obiektu, konserwacją bieżących 

remontów. 2022 rok to tak naprawdę ten nasz obszar działania był mniejszy o boisko w 

Jadwisinie, które zostało oddane do użytkowania z końcem roku. Dopiero od listopada/ 

grudnia było zarządzane przez Spółkę. Zestawienie co do kosztów przedstawię netto. Jako 

Spółka do tej pory mamy trzy boiska trawiaste ( Serock, Wola Kiełpińska i Jadwisin). 

Wszystkie te boiska dzisiaj mają oświetlenie i nawodnienie. Utrzymanie tych boisk w dobrej 

kondycji to szereg różnych zabiegów, które trzeba systematycznie wykonywać. Zakup 

nawozów,  zakup nasion traw, prace renowacyjne głownie na boisku w Jadwisinie. Nawozy 

kosztowały 2293,76 zł netto. Na wszystkie nawozy wydaliśmy 12 293 zł , czyli tam gdzie 

musieliśmy nawozić i utrzymywać te boiska, a 5 948 zł wydaliśmy na dosiew trawy 

sportowej, która była dosiewana we wszystkich trzech obiektach. Zakup paliwa do sprzętów 

dla pracowników gospodarczych wynosi 20 622 zł. netto. Na podlewanie boisk wydajemy 

27 800 zł netto rocznie. Podlewamy tylko w nocy i co drugi dzień. Na każdym obiekcie 

znajdują się czujniki deszczu, czyli jeśli pada deszcz to automatycznie nawadnianie się 

wyłącza. Oczywiście to wszystko wymaga również badań gleby, badań trawy, czy nie jest za 

dużo wody i taki nadzór specjalistyczny nad boiskami to jest 6 920 zł. netto. W tym roku 

nauczyliśmy się  już troszeczkę sami, więc tych kosztów będzie mniej. Energia, dystrybucja i 

sprzedaż to jest koszt łączny 52 000 zł. to jest koszt energii na wszystkich obiektach sportowo 

– rekreacyjnych. Wywóz odpadów to koszt 16 000zł. netto. Kąpielisko to jest ponad 10 000zł, 

to są wydatki, które my wydajemy na śmieci, które mamy w promocji. Sezon startuje już w 

pierwszy weekend maja i już zaczyna się tutaj duży napływ śmieci. My na plaży mieliśmy 

pond 30 koszów takich betonowych, zostało może 15. Natomiast zamieniliśmy to na duże 

pojemniki 240 litrowe, dlatego aby te śmieci nie wypadały po całym obiekcie. Na sezon 

mamy jednego człowieka, którego obowiązkiem jest tylko i wyłącznie wynoszenie śmieci. Na 

samo badanie wody w czasie sezonu wydajemy 2 500 zł co tydzień.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie czy gmina w całości pokrywa 

wyposażenie dla ratowników. Czy jest zawarta umowa na daną kwotę.   

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że gmina robi to zawsze w formie 

zapytania. Kąpielisko funkcjonuje od godziny 10 do 20 w sezonie, siedem dni w tygodniu.  

Na nasz obiekt musi być 3 ratowników. My płacimy za całość usługi, czyli łódka, trzech 

ratowników i usługa motorówki w sytuacjach kryzysowych. Chemia basenowa to koszt 

4 500zł. Jest to chemia, którą my stosujemy do wodnego placu zabaw. Środki czystości na 

budynek sanitarny na plaży to koszt 4 000 zł. Zakup siatek na bramki, na kosze to jest koszt 

3 000zł . Bez kosztów osobowych to jest 310 000 zł. To jest ogólna wartość, którą my jako 

spółka wydajemy na utrzymanie obiektów sportowo rekreacyjnych bez boiska w Jadwisinie. 

Z boiskiem w Jadwisinie będzie to 50-60 tysięcy więcej, jeżeli chodzi o samo utrzymanie w 

pierwszym roku bez kosztów osobowych. W spółce mamy 19 pracowników, z czego 10 

pracowników to pracownicy typowo gospodarczy. 6 pracowników z tych 10 oni zajmują się 

konserwacją, wałowaniem, czyszczeniem, utrzymywaniem nawierzchni na boiskach i placach 

zabaw. Dodatkowo na sezon wakacyjny, na kąpielisko zatrudniamy jedną Panią do budynku 

sanitarnego. A na weekendy w sezonie letnim muszą być tam trzy osoby.  



Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie ile środków zostało przekazanych 

w ramach dotacji. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że traktujmy spółkę jako organ 

niezależny od gminy. Spółkę starajmy traktować się jako zewnętrzną firmę, która zupełnie nie 

jest związana z gminą. Różnica polega na tym, że nie musimy robić przetargu, tylko możemy 

ustalić sobie zasady działania. Robimy to na podstawie umowy wykonawczej, która jest 

podpisywana na określone usługi. W ramach tych usług w stosunku do obiektów rekreacyjno-

sportowych jest określone, że spółka robi bieżące naprawy, dba o kondycję obiektów. 

Wszystko co jest związane z obiektem, czyli przeglądy budynków, drobne naprawy. My to 

szacujemy, ustalamy sobie kwotę i państwo mają w budżecie zakup usług pozostałych, kwota 

„X” i to wszystko idzie ryczałtem do spółki w miesięcznych fakturach.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie czy te pieniądze, które spółka na 

podstawie umowy przejęła, że w ciągu roku zrobi, musi zwracać do budżetu, czy są to 

pieniądze pozostające w spółce.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski wyjaśnił, na przykładzie umowy na konserwację 

oświetlenia, założone jest 6 tysięcy opraw, w ciągu roku dostawione zostanie 300, 

wykonawca składa ofertę, konserwacja będzie za 8 tysięcy miesięcznie, i za te 8 tysięcy ma 

działać wszystko i co miesiąc jest faktura. Spółka ma w zarządzie określone nieruchomości, te 

nieruchomości mają funkcjonować i działać dobrze. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie jak odbywa się szacowanie 

kosztów. Na przykład gmina ma zadanie do wykonania i kto określa wysokość środków  

finansowych za które spółka ma zrealizować zadanie. Czy to spółka wychodzi z propozycja 

za ile wykona, czy gmina ustala koszty.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że tak jak z każdą jednostką spotykamy 

się, rozmawiamy, przedstawiamy sobie te założenia, cele, wyznaczamy je. Tak samo w 

przypadku spółki , co roku przy konstrukcji budżetu jest składane rozliczenie jak to się miało 

w tym roku. Jest podana oferta, po której jest podpisywana nowa umowa.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie co jest przyczyną, że część placów 

zabaw jest po stronie realizacji zadań spółki, a wszystkie pozostałe w zakładzie gospodarki 

komunalnej.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że przyjęliśmy taką metodę, że place 

zabaw, które dysponują średniej wielkości boiskami ze sztucznej nawierzchni są w 

zarządzaniu spółki. Dlatego, że spółka ma ludzi, ma sprzęt i umiejętności do tego żeby 

utrzymać tą nawierzchnię. Natomiast wszystkie place zabaw, które nie mają dużych boisk, na 

przykład Wola Smolana, Stasi Las one są pod zarządzaniem gospodarki komunalnej.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie czy jeśli spółka dysponuje różnymi 

obiektami rekreacyjno – sportowymi to czy również ponosi koszty ubezpieczenia obiektów.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że jako gmina mamy jednego 

ubezpieczyciela, który ubezpiecza nam wszystko. Wygląda to tak że jako gmina mamy jedną 

polisę którą cały czas rozszerzamy.  



Radny Krzysztof Zakolski zadał pytanie od czego to zależy kiedy Pan Burmistrz bierze 

pieniądze za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej festyny i inne tego typu imprezy, 

a kiedy może odstąpić od tego.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że przeważnie organizatorami tego typu 

imprez jest Miasto i Gmina Serock.  Także nie obowiązuje ani cennik burmistrza, ani 

regulamin burmistrza, obowiązuje jedynie regulamin zarządu.  

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz przedstawił informacje dotyczące przygotowań  gminnych do obiektów 

sportowo- rekreacyjnych do realizacji zajęć w obszarze Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

 

Koszty poniesione na utrzymanie terenów rekreacyjnych w 2022 roku przez Miejsko – 

Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej w Serocku  

1. Ścieżka pieszo – rowerowa Wierzbica – Serock – Jadwisin 

 

Lp. Zadanie Wykonawca Cena zł brutto Umowa/ Zlecenie 

1 Remont ścieżki 
dydaktycznej   

ERBUDOWA 39 113,73 26/2022 

2 Kosztorys remontu ścieżki 
dydaktycznej 

ERBUDOWA 1500,00 7/2022 

3 Przegląd budowlany 
ścieżki dydaktycznej 

ERBUDOWA 2460,00 6/2022 

4 Koszenie  Remondis 10557,00 35/2022 

5 Utylizacja odpadów  ZKTZ 3150 ( 3Mgx1050) 7/2022 

 

2. Ścieżka i plac zabaw Zegrze 

 

Lp. Zadanie Wykonawca Cena zł brutto  Umowa/Zlecenie 

1 Zakup materiałów MGZGK 1300 - 

2 Utylizacja odpadów ZKTZ 525 (0,5Mgx1050) 7/2022 

 

 

 

 

 

 

 

3. Place zabaw zarządzane przez MGZGK 

 

Lp. Zadanie Wykonawca Cena zł brutto Umowa/Zlecenie 



     

1 Naprawa i 
konserwacja placów 
zabaw 

ERBUDOWA 43976,12 21/2022 

2 Kosztorys remontu 
placów zabaw 

ERBUDOWA 1500,00 7/2022 

3 Przegląd okresowy 
budowlany placów 
zabaw 

ERBUDOWA 6852,86 12/2022 

4 Wymiana piasku w 
piaskownicach na 
placach zabaw 

PHU Bartek Kurek 14145,00 27/2022 

5 Wymiana tablic 
informacyjnych na 
placach zabaw 

Imprimo Marcin 
Wroniak 

1084,00 45/2022 

6 Koszenie placów 
zabaw 

Remondis 12726,24 35/2022 

7 Wynajem toalet 
przenośnych 

TOI TOI Polska  17193,60 36/2022 

8 Utrzymanie 
nawodnienia 

Ogrody Warszawy 4639,80 30/2022 

9 Koszt zakupu wody MGZGK 4166,40 - 

10 Utylizacja odpadów ZKTZ 3150 (3Mgx1050) 7/2022 

 

4. Sprzątanie wybrzeży Jeziora Zegrzyńskiego 

Lp. Zadanie Wykonawca Cena zł brutto Umowa/Zlecenie 

1 Utylizacja odpadów ZKTZ 6300 
(6Mgx1050) 

7/2022 

 

5. Utrzymanie terenów rekreacyjnych na terenie Miasta i Gminy Serock (Park 

Miejski, Bulwar, Trakt Spacerowy) 

 

Lp. Zadanie Wykonawca Cena zł brutto Umowa/Zlecenie 

1 Utylizacja odpadów ZKTZ 3375 
(2Mgx1050,  
1,5 Mgx850) 

7/2022 

2 Utrzymanie nawodnienia 
(Park Miejski) 

Ogrody Warszawy 9143,55 31/2022 

3 Koszt zakupu wody (Park 
Miejski) 

MGZW 1402,35 - 

Radny Krzysztof Zakolski zadał pytanie czy Pan Dyrektor mógłby rozszerzyć pojęcie 

„remont”. Co my możemy zrobić i co ewentualnie zlecamy wykonawcy w formie usługi.  



Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz odpowiedział, że jeśli chodzi o ścieżkę dydaktyczną to po prostu trzeba je 

oczyścić, odmalować. Jeśli załóżmy, że są uszkodzone jakieś elementy to trzeba je naprawić. 

W Jadwisinie daszki drewniane też co roku naprawiamy. 

Radny Krzysztof Zakolski zadał pytanie, czy remont można ująć do szeroko pojęta 

konserwacja. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz  odpowiedział, że generalnie tak, jest to konserwacja, wymiana pewnych 

elementów. 

Radna Teresa Krzyczkowska zadała pytanie czy szlaki rowerowe też są porządkowane przez 

Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej. Na mapach gminnych w Zabłociu jest szlak 

rowerowy przez las, natomiast on jest strasznie zarośnięty. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz odpowiedział, że tak. W większości te szlaki rowerowe są wyznaczone jakimiś 

drogami leśnymi albo publicznymi. Akurat Zabłocie to jest jeden taki odcinek gdzie tam 

trzeba przycinać i my staramy się każdego roku pracowników tam wysłać. Natomiast nie 

kosimy tych dróg, one funkcjonują bez koszenia. Też robimy odnawianie oznakowania na 

tych szlakach.  

Radna Gabriela Książyk zadała pytanie czy krzewy wyrastające na ścieżkę od plaży do ul. 

Radzymińskiej przycinają właściciele działek, czy Zakład Gospodarki Komunalnej.  

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz odpowiedział, że Zakład Gospodarki Komunalnej i staramy się to w sezonie 

kilka razy przycinać.  

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego ,Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński dodał, ze prawnie to właściciele mają obowiązek usunąć krzewy wystające na tą 

ścieżkę, aczkolwiek nikt tego nie robi. Procedurami prawnymi by to trwało zbyt długo, a 

nikogo zmusić do tego nie możemy. Dlatego i my jako Straż Miejska w kryzysowych 

sytuacjach, gdy jest pilna potrzeba usunięcia wyrastających krzewów na ścieżkę, usuwamy je. 

Jesteśmy zaopatrzeni w sprzęt do tego typu sytuacji.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie czy Pan jako Dyrektor występował 

do Dyrekcji Wód Polskich z wnioskiem o dofinansowanie, czy refinansowanie kosztów 

ponoszonych z tego typu, że gmina dbając o wizerunek własnych również, ale w pewnym 

sensie realizuje zadanie, za które statutowo odpowiadają Wody Polskie.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że były próby podjęcia już na początku 

kadencji Pana Burmistrza Artura Borkowskiego, dlatego że zgodnie z tym co Pan 

Przewodniczący mówi tak jest. To prawda, że tereny Wód Polskich powinny być sprzątane 

przez nich. Pisaliśmy pismo, skutek tego pisma jest połowiczny, ponieważ dwa, trzy razy do 

roku wysyłają swoich ludzi, którzy sprzątają te tereny, natomiast śmieci my zabieramy.   

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie, czy obiekty sportowe są do tego 

sezonu letniego przygotowane.  



Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Serocku Mirosław 

Smutkiewicz odpowiedział, że tak, są przygotowane.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski dodał, że co roku ta klasyfikacja działań na wiosnę idzie 

w tym kierunku, żeby te obiekty były przygotowane. Oczywiście nam by się marzyło, żeby co 

po niektóre obiekty pooddawać gruntownym modernizacjom. Wybudowaliśmy z trzy, czy 

cztery place zabaw, które przez 5 lat nie będą wymagały żadnych napraw. Natomiast na plaży 

plac zabaw wymaga gruntownej modernizacji.  

 

3. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy za rok 2022 

w zakresie wydatkowanych środków finansowych przeznaczonych z budżetu na 

realizację zadań statutowych OSP i zadań własnych gminy. 

 

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego ,Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński przedstawił informację dotyczące działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z 

terenu Gminy w 2022 roku.  

Na terenie Miasta i Gminy Serock funkcjonują cztery jednostki Ochotniczych Strażach 

Pożarnych. Są to:  

• OSP Serock 

• OSP Wola Kiełpińska 

• OSP Gąsiorowo 

• OSP Stanisławowo.  

W roku 2022 jednostki z terenu Miasta i Gminy Serock uczestniczyły łącznie w 507 

zdarzeniach, z czego 22 zdarzenia były fałszywymi alarmami.  

W rozbiciu na poszczególne jednostki:  

• OSP Serock – 192 zdarzenia, w tym 14 zdarzeń fałszywych; 

• OSP Wola Kiełpińska – 166 zdarzeń, w tym 5 zdarzeń fałszywych;  

• OSP Gąsiorowo – 43 zdarzenia, w tym 3 zdarzenia fałszywe; 

• OSP Stanisławowo – 23 zdarzenia.  

Koszty funkcjonowania każdego stowarzyszenia pokrywane są dwutorowo. Ze środków 

Miasta i Gminy Serock realizowane są tylko i wyłącznie wydatki związane z zapewnieniem 

gotowości bojowej jednostek OSP mających na celu zapewnienie ochrony przeciwpożarowej 

na terenie gminy. Pozostałe wydatki realizowane są z funduszu jednostek OSP na 

zapewnienie statutowej działalności. W 2022 r. na zapewnienie gotowości bojowej Miasto i 

Gmina Serock wydatkowała łącznie 1 246 114,00 zł.  

Środki poniesione na poszczególne zadania mające na celu zapewnienie gotowości bojowej 

wyniosły:  

• zakup umundurowania bojowego na strażaków ratowników – 33 721,56 zł  

•         ekwiwalent za udział w akcjach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych – 64 056,20zł 



• koszty związane z zatrudnieniem 7 konserwatorów pojazdów samochodowych i 

sprzętu przeciwpożarowego – 63 990,49 zł  

• zakup materiałów i wyposażenia niezbędnego do prowadzenia działań ratowniczo-

gaśniczych – 91 592,73 zł  

• koszty zakupu energii elektrycznej i gazu do ogrzewania budynków strażnic oraz 

opłatę za wodę niezbędną do gaszenia pożarów – 47 622,40 zł  

• koszty napraw pojazdów i sprzętu ratowniczo-gaśniczego – 33 203,69 zł  

• koszty okresowych badań lekarskich strażaków ratowników z terenu gminy biorących 

bezpośredni udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych (w tym na badania kierowców 

pojazdów uprzywilejowanych) – 16 150,00 zł  

• pozostałe usługi związane z wykonaniem: okresowych badań technicznych pojazdów 

ratowniczo-gaśniczych oraz przeglądów sprzętu przeciwpożarowego (m.in. aparatów 

powietrznych, agregatów prądotwórczych i miernika pojazdu OSP Wola Kiełpińska), 

modernizacja budynku strażnicy OSP Stanisławowo – 64 600,00 zł (w tym 30 000,00 zł 

dotacji z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego na modernizacje budynku 

strażnicy)  

• opłaty związane z selektywnym powiadamianiem strażaków ratowników o alarmie 

przeciwpożarowym – 3 418,62 zł  

• opłaty związane z ubezpieczeniem członków gminnych jednostek OSP biorących 

bezpośredni udział w działaniach ratowniczych, Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych oraz 

specjalnych pojazdów pożarniczych – 6 985,00 zł  

• zakup nowych pojazdów ratowniczo-gaśniczych – 784 990,20 zł (w tym 180 000,00 zł 

dotacji z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego, 12 711,83 zł z funduszu 

sołeckiego wsi Kania Nowa, 580 000,00 zł pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie).   

Miasto i Gmina Serock jest w posiadaniu następującego sprzętu przeznaczonego do 

wykorzystania przy zwalczaniu klęsk żywiołowych i skutków katastrof:  

• ok. 5 tyś worków  

• zapora przeciwpowodziowych – 3 szt. 

• geowłóknina – 3 szt. 

• wodery gumowe – 10 szt.  

• łopata – 140 szt.   

• szpadel – 100 szt.  

Ponadto trzy jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych (OSP Serock, OSP Wola Kiełpińska, 

OSP Gąsiorowo) są w posiadaniu łodzi ewakuacyjnych płaskodennych z silnikiem 

zaburtowym.  

Radny Krzysztof Zakolski zadał pytanie czy jako osoby prawne powinny posiadać KRS. 



Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński odpowiedział, że tak, oczywiście. Wszyscy mają statuty i wszyscy mają KRS.  

Radna Teresa Krzyczkowska zadała pytanie kto ponosi koszty za badania okresowe strażak, 

czy gmina. 

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński odpowiedział, że tego typu badania finansuje gmina.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie ile pojazdów strażackich w roku 

2022 roku zostało zakupionych dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński odpowiedział, że jeśli chodzi o rok 2022 to dwa pojazdy.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zadał pytanie czy gmina sponsoruje 

umundurowanie galowe dla strażaków.   

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński odpowiedział, że nie, ponieważ ono nie służy do gotowości bojowych.   

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała powiedział, że z nowej ustawy wynika, że w 

ramach realizacji własnego zadania w zakresie ochrony przeciwpożarowej gmina zapewnia 

stosownie do posiadanych sił i środków obiekty tereny, pojazdy i sprzęt specjalistyczny, 

środki ochrony indywidualnej, umundurowanie i środki łączności oraz ich utrzymanie i 

nigdzie nie ma napisane, że ma to być do gotowości. Ustawodawca napisał, że 

umundurowanie, a strój galowy wchodzi w skład umundurowania, powinno więc być to 

zakupione z funduszu gminy.   

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński nie do końca się tym zgodził, ponieważ napisane jest że w ramach realizacji 

własnego zadania w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała poprosił aby przeanalizować z prawnikiem czy 

rzeczywiście się to nie należy, ponieważ są orzeczenia RIO, że umundurowanie galowe się 

należy.  

Kierownik Referatu Zarządzenia Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Bezpieczeństwa Adam 

Krzemiński powiedział, że RIO w Warszawie wypowiedziało się, że się nie należy. 

 

4. Sprawy różne. 

Brak zgłoszeń.  

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała stwierdził wyczerpanie porządku obrad i 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 



  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Sławomir Osiwała 

  

 

Przygotowała: Patrycja Seroka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


